

# COLLÈGE UNIVERSITAIRE GLENDON COLLEGE

## CONSEIL DE LA FACULTÉ / FACULTY COUNCIL

---

[FC-06-07-39]

Minutes of the Faculty Council meeting held on Friday, January 26, 2007 at 1:30 p.m. in the Senate Chamber. This meeting of Council was attended by the following members:

B. Bradbury  
J. Duarte  
M. Guzman  
I. Kovács  
W. Maas  
I. McDonald  
G. Moyal  
I. Roberge

C. Coates  
J. Drexler  
A. Hutchison  
M. Lesage  
E. Mahant  
K. McRoberts  
R. Perin  
C. Silva

Procès-verbal de la séance du Conseil de la faculté, tenue le vendredi 26 janvier 2007 à 13 h 30 dans la salle du sénat. Les membres suivants étaient présents :

R. Despatie (Chair/président)  
G. Ewen  
J. Kalthoff  
L. Lewin  
A. McGaughey  
A. Milne  
E. Raventós-Pons  
C. Vant

### 1. Chair's Remarks

There were none.

### 2. Minutes of the previous meeting

**December 8, 2006 – [FC-06-07-35]**  
The minutes were approved.

### 3. Matters arising from the minutes

There were no matters arising.

### 4. Inquiries and Communications

#### ▪ Principal's Remarks

The Principal mentioned the following:

- Significant increase (10%) in students applications for the next academic year
- The plan for closing of the breezeway (B wing) being developed and the additional space will be used exclusively for Glendon

### 1. Remarques du président

Il n'y en a aucune.

### 2. Procès-verbal de la séance précédente

**8 décembre 2006 – [FC-06-07-35]**  
Le procès-verbal est approuvé.

### 3. Questions dérivant du procès-verbal

Il n'y en a aucune.

### 5. Communications et questions diverses

#### ▪ Remarques du principal

Le principal mentionne les points suivants:

- Une augmentation notable (10%) des étudiants inscrits pour la prochaine année universitaire.
- Le plan pour la fermeture du passage couvert (aile B) est en cours et l'espace sera réservé exclusivement à Glendon.

- Proposal for a Bilingual Master's in Public and International Affairs: awaiting approval by the Ontario Council of Graduate Studies
- Bachelor of Education (to prepare future immersion, extended, and core French teacher at the primary/junior level): awaiting Senate's approval
- Upcoming International Studies Symposium – Theme for 2007: Turkey – An International Crossroads – Saturday, February 10, 2007.

- La proposition pour la maîtrise bilingue en affaires publiques et internationales : on attend l'approbation du Conseil des études supérieures de l'Ontario.
- Le baccalauréat en sciences de l'éducation (pour préparer les enseignants du français en immersion, des programmes intensifs et de base au niveau primaire) : on attend l'approbation du sénat
- Symposium en études internationales – thème pour 2007 : la Turquie : Un carrefour international – samedi 10 février 2007

## 5. Reports from Standing Committees

### (a) CASTL

Changes to Degree requirements – Psychology – FC-06-07-36

Julie Drexler, the Chair of CASTL presented the submission contained in document FC-06-07-36 and it was **approved**.

### (b) Curriculum

G. Ewen presented the submissions from the following departments:

- English – FC-06-07-37 – the submissions were **approved** as submitted.
- Sociology – FC-06-07-38 – the submission was **approved** as submitted

## 6. New Business

There was none.

## 7. Adjournment

The meeting adjourned at 2.10 p.m.

## 5. Rapports des comités permanents

### (a) CNAP

Changements aux exigences du programme – Psychologie - FC-06-07-36

Julie Drexler, la présidente du CNAP présente la soumission contenue dans le document FC-06-07-36 et celle-ci est **approuvée**.

### (b) Programmes d'études

G. Ewen présente les soumissions des départements suivants :

- Anglais – FC-06-07-37 – les soumissions sont **approuvées** telles que soumises.
- Sociologie – FC-06-07-38 – la soumission est **approuvée** telle que soumise.

## 6. Affaires nouvelles

Il n'y en a aucune.

## 7. Ajournement

La séance est levée à 14 h 10.